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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Garanič: 
Moja interpelácia sa týka dlhodobo odstavených osobných motorových vozidiel na verejných 
priestranstvách a parkoviskách. Mám na mysli vozidla na ktorých sú spustené pneumatiky, sú 
zarastené machom  a podobne. Na každom sídlisku sa nájdu nejaké takéto, či rieši mesto tieto 
autá a akým spôsobom, či je možnosť odtiahnuť takéto vozidlá, to je prvá časť mojej otázky.  
Druhá časť je, máme v meste značky typu „Pozor, budete odtiahnutý“, „Neparkujte“, alebo 
„Budete odtiahnutý“ a pod., spolupracuje mesto s nejakou externou spoločnosťou, ktorá tieto 
odťahy dokáže vykonať, alebo nie, lebo viem, že mesto také vozidlo na odťahovanie vozidiel 
nemá, ale či nezvažuje nejakú spoluprácu s externou firmou, alebo čosi také, lebo aj keď 
niekde takéto vozidlo zaparkuje a človek by ho chcel dať odtiahnuť, môže ho vyzvať, ale 
nemá komu ho dať odtiahnuť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Túto záležitosť rieši vo svojej kompetencii už nejaké to obdobie aj mestská polícia.  
 
Mgr. Cabada: 
Takže mestská polícia si urobila zoznam všetkých  vozidiel, ktoré figurujú ako vraky. 
Doposiaľ sme ich mali okolo 16 ks, začali sme to riešiť začiatkom tohto roku. Majiteľom 
týchto vozidiel sme zasielali výzvy, aby si tie vozidla odstránili, doposiaľ tak urobilo 10 
majiteľov, ostalo nám 6 vrakov v Trebišove. Majitelia si tie výzvy neprevzali, robíme ďalšie 
opatrenia na to, aby sa tie vraky spratali. Mesto momentálne nemá žiadnu zmluvu s nejakou 
externou firmou, ktorá by mala nejaké parkovisko, kde by sme tieto vraky mohli odtiahnuť. 
Čiže riešime to zatiaľ formou výziev a pokiaľ sa nám to nepodarí, pristúpime aj k iným 
opatreniam.  
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